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ODBYTEGO DNIA 8 _ 12 - 2OO3 ROKU.

Komisja rozpoczpla obrady o godzinie 12os w skladzie wg listy obecnoéci stanowi4cej

zai4cznik do niniejszego protokolu. Przewodnicz4cy p Kazimierz Michalski odczTtal

porz4dek obrad, który przedstawia siQ nastepuj4co.

l. Rozpoczgcie obrad

2. Analiza materialów na sesjg.

3. Ustalenie planu pracy komisji na rok 2004.

4. Zakoiczenie obrad.

Ad. l. Przewodniczqcy p. Kazimierz Michalski przywitat radnych i przybylych goéci -

Burmistrza S. Nowaka, Przewodniczqcq Rady Miejskiej p E. Wiéniewsk4 a nastqpnie

poprosii o rozpoczecie obrad.

Ad. 2. Analizg materialów na XV sesjg Rady Miejskiej, komisja rozpoczgla od punktu 6 czyli

sprawozdania z pracy Burmistrza w ok¡esie od 15. 1 1 do 28. I 1. 2003r. W punkcie tym radni

nrieli w4tpliwoéci w sprawie podzialu érodków finansowych na paczki mikolajkowe dla

dzteci z rodzin patologicznych (p 27). Tu glos zabrala radna Baraúska pytajAc ,,Czemt)

podzial érodków jest niezbyt równy, jedni dostajq mniej, inni wipcej. Skad to wynika i czy

naprawdp tr zeba w akcj i mikolaj kowej wspomagaó Telewizj p S wiptokrzysk4?"

O wyjaSnienie tych w4tpliwoSci poproszono Sekretarza Gminy p. R. Kawiorsk4. Powiedziala

ona, ie ,Podzial tych Érodków jest uzale2niony od iloSci dzieci w danej organizacji. Z tego

co sig orientujg, to najwigcej dzieci nalezy do ogniska wychowawczego przy Parafii Sw

Trójcy. Jest to placówka prowadzona przez siostrg Barbarp Kuback4 a nalezq tu dzieci

glównie zrodzin patologicznych mieszkaj4cy w Rynku. Jesli chodzi o Stowarzyszenie Rodzin

Katolickich to organizuje ono akcjg - paczka od Sw. Mikolaja i obdarowuje ni4 dzteci

rvskazane przez MOPS i pedagogów szkolnych, nie tylko z miasta, ale równiez z terenów

wiejskich. Ka2da z organizacji zloLyla pismo w sprawie dotacji, a po rozdysponowaniu tych

srodków zostala zobligowana do zloíenia sprawozdania i listy dzieci obdarowanych



.!.

upominkami Co sig zaé tyczy Telewizji Swiptokrzyskiej to zwróctla siQ ona do Urzpdu

Miejskiego o pomoc ij4 otrzymala. To wszystko co w tej kwestii mogq powiedzieó."

przewodnic zqcy K. Michalski powiedzial ,,Llwa2am, ze érodki te zostaly podzielone w sposób

malo racjonalny, ponadto nie bylo ich zbyt wiele. Dlatego s4dzp, 2e zasadnym byloby

sformulowanie wniosku o zwigkszenie w przyszlorocznym budzecie Srodków na ten cel'"

Wniosek poddano glosowaniu (uczestniczylo 8 osób, glosowalo 8 osób):

. za- 8 osób,

o przeciw - 0,

o wstrzymalo sig - 0, wniosek przyjpty jednogloSnie.

Wniosek brzmi:

,,Komisje wnioskuj4, abY zwipkszyó Srodki z gminnego funduszu

antyalkoholowego na paczki mikotajkowe i w przyszlym roku bardziej

racj onalnie j  e dziel ió."

Podobne w4tpliwoSci zglosili radni w punkcie 28 powyzszego sprawozdania. a mianowicte w

kwestii podzialu Srodków finansowych dla klubów sportowych. Tu o wyjaénienia poproszono

p. A. Kilian - inspektora Wydzialu Gospodarki Komunalnej. Powiedziala ona, 2e ,,W

miesi4cu styczniu b.r. w gminnym programie antyalkoholowym ustalono kwotg

dofinansowania klubów sportowych na 53 tysi4ce zlotych. W czerwcu b.r. kwotp tp

zwigkszono o 8 971 zlotych, co po skumulowaniu dalo kwotg 61 97l zlotych. Aby te Srodki

uruchomió, nale2alo Zarzqdzeniem Burmistrza Miasta Jgdrzejowa wskazaó kluby dla których

przeznaczona bgdzie ta dotacja. I tak dofinansowanie otrzymaly KS Naprzód, LKS

",PIASKOWIANKA" 
Piaski i LZS,,ZRYW" Skroniów"

Radny Fiutek zadat p5aanie : ,,Czy kluby sportowe ,,Zfyw" i ,,Piaskowianka" maj4 pelnq

dokumentacjg rejestracyjnq w s4dzie?"

p. A. Kilian odpowiedziala,,Z tego co sip orientujg, to Piaskowianka ma rejestracjp w KRS,

a Zryw' w Starostwie. Na dzieh dzisiejszy 2aden z fych klubów nie jest zarejestrowany w

s4dzie."

Przewodniczqcy Michalski powiedzial ,,2 naszej dyskusji wynika, 2e rada miejska jest

przeciwko Naprzodowi. Ale tak naprawdg nie jest. Nasz4 intencj4 jest, abyÉmy mieli

gwarancjg, ze érodki przyznawane temu klubowi s4 wydatkowane racjonalnie, na rzeczywiste

potrzeby klubu i zgodnie zich przeznaczeniem. A tak sig chyba nie dzieje "

Glos zabrala Przewodnicz4ca Rady Miejskiej p E. Wiéniewska mówiaó: ,,W poprzedniej

kadencji bylam przewodniczqc4 komisji rewizyjnej. Muszg Panstwu powiedzieó, ze



chcieliSmy skontrolowaó sytuacjQ finansow4 klubu, ale okazalo sig to nielatwe, mówiQc

szczerze wladze naprzodu po prostu z nas zakprly, a kuldy rachunek mógl byó zaplacony z

naszych pienipdzy. Aby pozn aé rzeczywisty stan finansowy nalelaloby poznaÓ caloéÓ

finansów, a nie jakié fragment, a o tego niestety nie mamy uprawnieú. Dlatego bardzo szybko

wycofaliémy sig z tego przedsipwzipcia "

Do dyskusji wl4czyl sig radny Bilewicz, który powiedzial,,,skoro dotacja celowa sprawdza

sip w przypadku paczek mikolajkowych, to moie nale2aloby takow4 w-prowadzió równiez

wobec klubu Naprzód. Tzn. udzielaó dotacji na konkretny cel i ptació faktury zd rzaczy'

potrzebne, niezbpdne."

Propozycjg poddano glosowaniu, (uczestniczylo 8 osób, glosowalo 8 osób):

.  za-  8  osób,

o przeciw - 0,

o wstrzyffialo sig - 0, wniosek przyjgty jednogloénie.

Wniosek brzmi:

,,Komisje wnioskuj4 o zmiang zasad f inansowania klubów sportowych poprzez

wprowadzenie dotacj i  celowych rozl iczanych w Urzpdzie Miejskim."

Radny Chalupka powiedzial, 2e ,,Mo2na byloby np. wyremontowaó lawki na trybunach lub

kupió zadaszenie sceniczne, które przy organizowaniu uroczystoSci miejskich jest

wypoiyczane za niemale pieni4dze.Moinabyloby wyznaczyójakiegoé zarz4dcp np. ZRB"

przewodnicz4ca Rady Miejskiej p. E. WiÉniewska dodala ,,Faktycznie organizujemy wiele

uroczystojci m.in. Dni Jgdrzejowa, Noc Kupaly. Moglibyémy ich zorganizowaó o wiele

wigcej, gdyby takie zadaszenie byly w posiadaniu Gminy. Koszt jednego wypo2yczenia to 5 -

7 tys. zlofych. Nowe zadaszenie kosztuje ok. 60 tys. zlotych, mogloby siuzyó Miastu,

a dodatkowo moglibySmy je wypo2yczaó innym Gminom. Dlatego uwaZam, ze propozycja

radnego Chalupki jest jak najbardziej zasadna."

Propozycjg poddano glosowaniu, (uczestniczylo 8 osób, glosowalo 8 osób):

.  za -8osób ,

o przeciw - 0,

o wstrzymalo sip - 0, wniosek przyjgty jednogloSnie.

Wniosek brzmi:

,,Komisje wnioskuj4 o zakup zadaszenia scenicznego koniecznego dla

zabezpieczenia imprez organizowanych przez urz4d Miejski."



Po przeanalizowaniu pozostalych punktów komisja nie zglosila 2adnych wniosków i uwag do

sprawozdania z pracy Burmistrza.

Przyst4piono do omawiania punktów 9, 10, 11 - uchwaly w sprawie zbycia nieruchomoéci w

drodze przetargu publicznego i bezplatnego przejgcia nieruchomoéci - które omówiia

Naczelnik Wydzialu Rolnictwa Gospodarki Gruntami p. S. LeÉniewska. Po zapoznaniu siQ z

nimi radni nie zglosili 2adnych uwag i wniosków.

W punktach 8, 12, 73, 14,15, 16, 17 o wyjaénienia poproszono Skarbnika Gminy p. Bozenq

Ciepluch. W punkcie 12 - uchwaia w sprawie okreélenia stawek podatku od nieruchomoSci

na2004 rok - powiedziaLa ona. 2e stawki niewiele ró2niqsig od tych zeszlorocznych

wzrastaj4 o |Yo.

Radny Baraúski zglosil jednak uwagg, 2e,,w tej formie uchwala jest krzywdz4ca dla

rolników, którzy maj4 gospodarstwa ponizej I ha. Moze lepiej byloby przyj4ójakié areal za

I I groszy i resztp potraktowaó jako podatek rolny."

Na to p. ciepluch powiedziala .,Gospodarstwa sklasyfikowane plac4 podatek rolny,

niesklasyfikowane podatek jak od nieruchomoSci. Kiedyé bylo tak, jak proponuje radny, ale

wówczas gospodarstwa w wipkszo3ci byty niesklasyfikowane. Ktualnie tych gospodarstw jest

bardzo malo. Nawet w tych przypadkach pozostaje zwolnienie indywidualne i musze

powiedziec, ze rolnicy chptnie z niego korzystaj4."

(uwag i wniosków do tego punktu nie zgioszono)

w punkcie 13 - uchwala w sprawie zwolnieá z podatku od nieruchomoSci p. Ciepluch

wyjaénila, ze ,,Wzorowaliémy sip na innych gminach , mieécie Krakowie. Zwolnieni te

dotycz4 jednostek rwiqzanychz budzetem naszej Gminy. Szkoty, przedszkolaorazjednostki

administracji samorz4dowej s4 zwolnione z podatku od nieruchomoéci w budynkach. w

których znajdujq sig siedziby. Wynika to z ustawy. Ponadto Rada Miejska moze zwolniÓ z

podatku inne podmioty, ale musi to zrobtc w sposób ogólny, absolutnie nie mog4 to byÓ

zwolnienia przedmiotowe tzn. moze pisaó , 2e z podatku sq zwolnione budynki Strazy

Pozarnej, ale nie mo2e, ze zwolniona jest StruzPoíarna. Zamyslem tej uchwaly byio to, aby

w trakcie roku nie ztvalniaó tych jednostek z podatku, jak do bylo dotychczas, tylko zwolnió z

podatku od nieruchomoSci jednostki podlegle od razu i nie liczyó na pieni4dze, które i tak nie

wplyn4 do kasy gminy"

przewodnic z4cy Michalski zadal pytanie ,,Czy uchw ala ta dotyczy wyl1cznie jednostek

podleglych gminie, czy te2 wszystkich jednostek budzetowych? Ponadto czy ma to jakieÉ

odzwierciedlenie w subwencjach dla gminy?"
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p. Ciepluch ,,tak, uchw ata ta dotyczy wyt4cznie jednostek administracyjnych powrqzanych z

budzetem Miasta Jgdrzejowa. Co sig zai tyczy subwencji, to tah wszelkie ulgi i zwolnienia

maj wplyw na jej wysokoéÓ."

Radny Barañski ,,Ja bylbym przeciwny tej uchwale, poniewaz pozbywamy sip niemalego

dochodu, poza tym zwalniany z podatku od nieruchomoéci zaklad, który wykazal duzy zysk i

placi ten podatek w wysokoSci ponad 340 tys. zlotych.

przewodnicz4ca Rady Miejskiej p. E. Wiéniewska zap1rtala ,,Czy podatek od nieruchomoSci

jest wliczony w cene wody?"

P. Ciepluch ,,Tak, w cenQ m3 wody wliczony jest podatek od nieruchomoéci."

przewodnicz4ca Rady Miejskiej p. E. Wi3niewska powiedziala ,,Czyliid4c za ciosem skoro

zwalniamy ZWiK,bo o niego tu glównie chodzi, z podatku od nieruchomoéci powinniÉmy siQ

spodziewaó jednoczesnego obnizenia cen wody. Muszq w tym miejscu powiedzieó, ze tylko

trzy samorzqdy w Polsce zdecydowaly sip na calkowite zwolnienie ztego podatku. Dlatego

nale|y sig mocno zastanowió, czy chcemy pozbawió gminp tego dochodu."

Radny Bilewicz zapy,tal,,Czy rokrocznie stosowane sA ulgi wobec jednostek wymienionych w

uchwale?"

P. Ciepluch,,Nie. Od ZWIK podatek éci4gany jest z faktur, a ostatnio, po wyczerpaniu

wszelkich érodków egzekucyjnych komornik skarbowy zaJú konta firmowe ZWiK na kwotp

109 tys. zlotych orazZBM na kwotg 30 tys- zlotych"

Radny Fiutek dodal ,,Ja takze jestem przeciwny tej uchwale. Wigkszoéó jednostek

administracyjnych gminy zatabiadodatkowe pieni4dze, osi4ga dochody i zyski Mozna

byloby je zwolnió z podatku, ale tylko po to, 2eby te pieni4dze przeznaczyly na remont jakiejS

nitki kanali zacyjnej, kamienicy na Piúczowskiej. A nie tak, 2e gmina bqdzie je dotowaó i

jeszcze zwalniaó z podatku."

przewodnicz4ca Rady Miejskiej p. E. Wiéniewska,fie ukrywam,2e p. Lato dzwonil do mnie

z informacj 4 2e zamierza prywatyzowac zaQad i prawdopodobnie na nastQpn4 sesjg

opracowany bpdzie projekt przeksztalcenia ZWiK w jednoosobow4 spolkq Skarbu Paóstwa."

Radny Chafupka powiedziai ,,Przewodniczqcy komisji rewizyjnej p. Pawel Smor4g upowaznil

mnie do przedstawienia swojego stanowiska w tej sprawie i przyznat, 2ebpdzie glosowal

przeciwko tej uchwale . JatakZejej nie popieram, poniewaz pozbyr,vamy siQ ,,kury znoszqcej

zlote jajka. Nie kazdy zaklad moze sig wykazac takim zyskiem, przy czym 50% tego zysku

nale2y sip gminie. A my chcemy j4 sprywatyzowaó. To jest kpina."
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przewodnicz4ca Rady Miejskiej p. E. WiSniewska ,,pani Skarbnik proszp mi odpowiedziec na

jeszczejedno pytanie, czy myjako Rada Miejska mozemy podjaó uchwalg, która obniza cenQ

wody, ale jednoczeénie j4 dotuie?"

P. Ciepluch ,,Tak, moze byó taka uchwala jako dotacja celowa na doplatq do ceny lm3 wody"

Przewodni czqca Rady Miejskiej p E. Wiéniewska zapytala ,,Czy ZWIK odprowadzil do

Gminy zyska zatrzy kwartaly b.r.?"

p. Ciepluch ,,Nie, nie zaplacili tego zysku."

Radny Chafupka powiedzial ,,Nalezaloby ponownie zwróció sig do Burmistrza o

wyegzekwowanie tych naleznoSci."

Propozycjg poddano glosowaniu, (uczestniczylo 8 osób, glosowalo 8 osób):

.  za -6osób ,

o przeciw - 0,

o wstrzymalo sip - 2,

Wniosek brzmi:

,,Komisje wnioskuj4 o wyegzekwowanie zysku i podatku od nieruchomoSci

nale2nego Gminie od ZWiK wraz z ustawowymi odsetkami-"

Przewodnicz4cy zapytat ,.C2ry matn rozumieó,2e komisja jest za odrzuceniem cale-i

uchwaty, czy tylko o wykreSlenie w $ I punktu 1?"

Propozycjp poddano glosowaniu, (uczestniczylo 8 osób, glosowalo 8 osób).

.  za -8osób ,

o przeciw - 0,

o wstrzymalo sip - 0, wniosek przyjpty jednoglosnie.

Wniosek brzmi:

,,Komisje wnioskuj4 o wykre5lenie w uchwale w sprawie zwolnieñ z podatku od

nieruchomo5ci  w 51 punktu 1."

W punkcie 14 - uchwala w sprawie podatku rolnego na rok 2OO4 oraz podatku w drodze

inkasa - radny B. Król zglosil wniosek o ustalenie ceny 2ytana28.-21."

Wniosek poddano glosowaniu (uczestniczylo 8 osób, glosowalo 8 osób):

.  z a - 4 o s ó b -

o przeciw - 0,

. wstrzymalo sig - 4

W punkcie 17 * uchwala w sprawie podatku od érodków transportowych radni zglosili

nastgpuj4ce propozycje zmian'.
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o dla samochodów powyzej 15 ton, z liczb4 osi dwie i innym systemem zawieszen\a

osi jezdnych - stawkg 1557.-A

o dla samochodów o liczbie DMC 12-17 ton, z liczbq osi trzy i innym systemem

zawieszenia osi jezdnych - stawkp 1300.-zl

¡ dla samochodów o liczbie DMC 12-17 ton, z liczb4 osi trzy i pneumatycznym

systemem zawieszenia osi jezdnych - stawk I 611 .-zL

o dla samochodów o liczbie DMC 23-25 ton, z liczbq osi trzy i innym systemem

zawieszenia osi jezdnych - stawkp 1276 -z\

o dla samochodów powyzej 25 ton, zliczbqosi trzy i innym systemem zawieszenia osi

jezdnych - stawkp 1276.-zl

o dla ci4gników siodlowych lub balastolvych powyzej 38 ton i innym systemem

zawieszenia - stawkg 2360.-zl

o dla przyczep i naczep, które lqcznie z pojazdem silnikowym posiadaj4 masg

calkowit4 w przedziale 18 - 25 toni zawieszenie pneumatyczne - stawkq 519.-zl

o dla przyczep i naczep, które lqcznie z pojazdem silnikowym posiadajq masp

calkowitq powyZej 25 ton i zawieszenie pneumatyczne - stawkp 519.-zl

Na koniec obrad komisja wystosowala jeszcze jeden wniosek w sprawie zainstalowania

telefonu w sali nr 36.

Wniosek poddano glosowaniu (uczestniczylo 8 osób, glosowalo 8 osób):

. za- 8 osób,

o przeciw - 0,

o wstrzymato sig - 0, wniosek przyjpty jednogloénie.

Ad. 3. Ten punkt zostal przesunigty na nastQpne posiedzenie komisji.

Ad. 4. Na tym posiedzenie komisji zakoúczono.

Protokolowala: Przewodniczqcy'.

M. Suszlaska - Swieca Stelan Fiutek
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